



WORLD PHYSIQUE FEDERATION INTERNATIONAL®

“SPORT OF PHYSIQUE”

Founder Creator - Honorary Life President and Patron - Dennis Stallard – Wales”

President Mondial WPF : Armando CUTONE

W.P.F. World President

Armando Cutone – France
12 rue de l'Andlau 67640 Lipsheim
armando.cutone60@gmail.com
06 11 48 12 31

Marketing International :
Paolo MINIERO - Italia

ADJUDICATION COMMITTEE

HEAD JUDGE

Armando Cutone - France

Inscriptions Contrôle

Antonio STELLA - Italia
Mario Giannotta - Belgium
Christine BAUGNIES - France

CHIEF MARSHALL

Mario Giannotta Belgium

FEMALE ADJUDICATION

Christine BAUGNIES

CONTINENTAL PRESIDENT

AMERICA NORD :

America Sud :

Eduardo MARADEI - Argentina

President Europe : Artur KOLOWSKI (Pologne)

WEBSITE ADMINISTRATOR

Site APF France – Christine BAUGNIES

Medical :

Translate Official :

Rapport du meeting Univers 2016 WPF 18- 19 Nov Naples

20H : Ouverture de la réunion en présence des Nations : France, Belgique, Italie, Argentine, Pologne. Abs excusés : Tunisie, Ukraine.

2016 – 6 nations affiliées légalement à la WPF

10 délégations de présidents faites par Mr CUTONE : Espagne, Angleterre, Hollande, Inde, nations qui ne sont jamais venues à la WPF ?? pour le moment. **Grand remerciement à Paolo Miniero et à toute son équipe pour cette organisation.**

Comme suit à l'ordre du jour présenté :

I - Organigramme WPF pour 2017 :

Le Président Mondial **propose des postes à pourvoir à la WPF**

Responsable du Marketing International : Recherche de sponsors pour la WPF : Personne n'est volontaire pendant la réunion, le président peu le comprendre car les membres de la WPF présents sont très impliqués avant tout dans leur propre fédération nationale. **Paolo MINIERO** hors réunion après discussion avec le président Mondial est prêt à donner de son temps pour trouver des petits partenaires occasionnels à la WPF.

Secrétaire Général : Pas de volontaire

Président Européen : Artur KOLOWSKI Président de la Pologne est retenu à l'unanimité des nations présentes. Le Président Mondial s'en réjouit. Une charte lui est envoyé pour les missions à signer et qu'il devra retourner à l'instance Mondiale.

Compteurs Pesée Contrôle :

Même équipe en place actuellement : **Antonio STELLA, Mario GIANOTTA, Christine BAUGNIES.**

Néanmoins il faudra trouver une solution pour que la pesée contrôle se passe dans les meilleures conditions. **Rigueur, courtoisie.**

II – Fonctionnement et affiliations :

Conscient que le président mondial cherche à relancer la WPF, les nations présentes valident pour le fonctionnement dès 2017 celui ci :

Affiliations nations 200€

Inscriptions athlètes Europe et Univers 80€

70€ organisateur

10€ WPF (un décompte simple des catégories définira le nombre d'athlètes inscrits)

Ces nouvelles données seront intégrées dans la convocation nation dès 2017.

Le Président Mondial projette les finances précises de la WPF depuis 2008 date de rachat de la WPF.

Il précise que la WPF n'a aucune dette vers l'extérieur.

III - Catégories : Men Boy ou physic Class !!! **Nom à définir !**

La catégorie unique est retenue par les nations, **Mr Fabio GIANOTTA** va élaborer assez rapidement un canevas sur le critères de cette catégorie et me la proposer. Celle-ci sera **présentée aux nations WPF pour validation** avant de l'adopter.

Changement de critères de poids au deux catégories light – 1,75 m et de + 1,75m.

Dès 2017, les – 1,75m auront une variante de + **3 %** taille poids et les + 1,75m jusqu'à **5 %** :

ex 1,73m maxi 75,19kg (73 x 3%)

1,80 maxi 84kg (80x 5%)

IV – Désignation des juges pour Univers 2016 :

Les juges reçoivent leur dossier pour Mr Univers 2016. 5 juges seront présents pour cette manifestation.

7 serait le plus adapté à atteindre.

V – Désignation des points de manifestations pour les internationaux de 2017:

Europe : Pologne validé par l'ensemble des nations (**Juin**)

Univers : Belgique validé par l'ensemble des Nations (**Novembre**)

Dates et précisions à venir par les organisateurs pour préparer la convocation nation.

Le président Mondial **demande si c'est possible de mettre en oeuvre** comme en Italie les compétitions le **Samedi** pour que les nations puissent repartir tranquillement le Dimanche.

VI : Divers

Discussions entre les différentes générations présentes, et sur le fait que la vision du président mondial ne serait plus adaptée au nouveau monde du body building.

Le président mondial est très à cheval sur les principes de règlements et de rigueur tout en voulant préserver l'amitié, la sincérité et le sportif. Le Président Mondial ne voit aucun intérêt personnel ou commercial dans la WPF, il espère partagé cette émotion avec l'ensemble des présidents. C'est pour cela que Mr STALLARD l'avait choisi pour racheter la WPF.

Le Président Mondial précise en ce qui concerne Europe, du fait de l'élection du Président Européen, que celui-ci présidera le championnat Européen. (Même en présence du Président Mondial)

21H30 : Fin de la réunion

Report of the meeting Universe 2016 WPF

18- 19 Nov Naples

20H: Opening of the meeting in the presence of the nations:

France, Belgium, Italy, Argentina, Poland. Abs excused: Tunisia, Ukraine.

2016 - 6 nations legally affiliated to the WPF

10 delegations of presidents made by Mr CUTONE: Spain, England, Holland, India, nations that never came to the WPF ?? for the time being. Great thanks to Paolo Miniero and his team for this organization.

As follows on the agenda presented:

I - Organizational chart WPF for 2017:

World President proposes vacancies at the WPF

Responsible for International Marketing: Search for sponsors for the WPF: Nobody is a volunteer during the meeting, the president can understand it because the members of the WPF present are very much involved in their own national federation. Paolo MINIERO out of meeting after discussion with the World President is willing to give his time to find small occasional partners at the WPF.

Secretary General: No volunteer

European President: Artur KOLOWSKI President of Poland is unanimously retained by the nations present. The World President is delighted. A charter is sent to him for the missions to sign and he will have to return to the World instance.

Counters Weighing Check:

Same team currently in place: Antonio STELLA, Mario GIANOTTA, Christine BAUGNIES.

Nevertheless it will be necessary to find a solution so that the weighing control happens in the best conditions. **Rigor, courtesy**

II - Functioning and affiliations:

Aware that the world president is trying to revive the WPF, the nations present validate for the functioning as of 2017 this one:

Affiliations nations **200 €**

Athletes registration Europe et Unives **80 €**

70 € organizer

10 € WPF (a simple count of the categories will define the number of registered athletes)

These new data will be included in the national summons as from 2017.

The World President is planning the precise finances of the WPF since 2008 when the WPF was bought out.

He points out that the WPF has no external debat.

III - Categories: Men Boy or physic Class !!! Name to be defined!

The single category is retained by the nations, **Mr Fabio GIANOTTA** will elaborate rather quickly a canvas on the criteria of this category and propose it to me. This will be presented to the WPF nations for validation before adoption.

Change of weight criteria to the two categories light - 1.75 m and + 1.75m.

As of 2017, the - 1,75m will have a variant of + 3% size weight and the + 1,75m up to 5%:

Ex 1.73m max 75.19kg (73 x 3%)

1,80 maxi 84kg (80x 5%)

IV - Appointment of Judges for Universe 2016:

The judges receive their file for Mr. Univers 2016. 5 judges will be present for this event. 7 would be the most suitable to achieve.

V - Designation of the points of events for the 2017 internationals:

Europe: Poland validated by all nations (June)

Universe: Belgium validated by all the nations (November)

Dates and details to come by the organizers to prepare the national convocation.

The World President **asks if it is possible to implement as in Italy the competitions on Saturday** so that the nations can leave quietly on Sunday.

VI: Miscellaneous

Discussions between the different generations present, and the fact that the vision of the world president would no longer be adapted to the new world of body building.

The world president is very much on the principles of regulations and rigor while wanting to preserve the friendship, the sincerity and the sportsman. The World President does not see any personal or commercial interest in the WPF, he hopes to share this emotion with all the presidents. That's why Mr. STALLARD chose him to buy the WPF.

The President of the European Union, as far as Europe is concerned, as a result of the election of the European President, will preside over the European Championship. (Even in the presence of the World President)

21H30: End of the meeting

Président WPF

Armando CUTONE

A handwritten signature in black ink, appearing to read 'Armando Cutone', written in a cursive style. The signature is contained within a light gray rectangular box.